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حمایت مالک نساجی مازندران از مطهری
مالک باش�گاه نس�اجی مازندران با حض�ور در تمرین این تی�م از حمید مطهری 

حمایت کرد.
به گزارش ایرنا، تیم فوتبال نس��اجی در هفته بیستم لیگ برتر فوتبال باشگاه های ایران، در 
زمین مس کرمان با حس��اب ۲ بر یک شکس��ت خورد تا ناکامی های این تیم پرطرفدار ادامه 
یابد. پس از این شکس��ت حمید مطهری س��رمربی نساج ها در نشست خبری حاضر شد و به 

طور شفاهی از سمت خود کناره گیری کرد.
هیئت مدیره این باش��گاه پس از این اس��تعفا اعلام کرد ک��ه در این خصوص تصمیم گیری 

خواهد کرد.
حالا در تمرین امروز تیم نساجی، رضا حدادیان مالک باشگاه نساجی مازندران به همراه ایزد 

سیف الله پور مدیرعامل در تمرین این تیم حاضر شد.
حدادی��ان ضمن حمایت از حمید مطهری خطاب به بازیکنان این تیم گفت: من به توانایی 
حمید مطهری، کادرفنی و تک تک ش��ما بازیکنان ایمان و اعتماد داشته و انتظار دارم در ۱۰ 

دیدار باقی مانده لیگ برتر و جام حذفی با تمام توان برای اعتبار فوتبال مازندران بجنگید.
تیم فوتبال نساجی مازندران در چارچوب هفته بیست و یکم لیگ برتر فوتبال کشورمان در 

روز سه شنبه ۹ اسفند میزبان استقلال است.

 تایید خبر تلخ برای فوتبال جهان؛ 
جسد ستاره سابق لیگ برتر انگلیس پیدا شد

با پیدا ش�دن جسد کریستین آتس�و، خبر مرگ این بازیکن در زلزله ترکیه تایید 
شد.

به گزارش ایرنا،  پس از زلزله شدید ترکیه، در ساعات اولیه این اتفاق خبرهای بسیار تلخی 
از این منطقه مخابره می شد. یکی از این خبرها، خبر مفقود شدن کریستین آتسو ستاره سابق 

لیگ برتر انگلیس در زیر آوار بود.
این بازیکن در تیم هاتای اسپور در منطقه قهرمان مرعش ترکیه بازی می کرد و همزمان با 
زلزله در این منطقه حضور داش��ت. حالا با آواربرداری ها جس��د این بازیکن 3۱ ساله غنایی از 

زیر آوار پیدا شده است.
پی��ش از این گزارش های نادرس��تی از وضعیت این بازیکن در رس��انه های مختلف مخابره 

می شد اما با پیدا شدن جسد او، خبر مرگ این بازیکن تایید شد.
ادای احترام به س��تاره سابق چلس��ی، نیوکاسل و اورتون پس از اخبار مرگ او در صبح روز 
شنبه آغاز شده و هواداران از باشگاه های سابق او خواستند تا مراسم یادبودی به افتخار او قبل 

از بازی های آخر هفته لیگ برتر ترتیب دهند.

مربی کشتی آزاد روسیه: 

ما و ایران سرآمد کشتی جهان هستیم
مربی تیم کشتی آزاد روسیه گفت: سطح رقابت های کشتی ازاد باشگاه های جهان 

بسیار بالا بود و نماینده روسیه با ترکیب کامل در این رقابت ها حضور نداشت.
ماگومد قربان علی اف در حاشیه رقابت کشتی آزاد باشگاه های جهان در گفت وگو با خبرنگار 
ایرن��ا اظهار کرد: چند روزی در ایران بودیم و در این خصوص میهمان نوازی ایرانیان بس��یار 

عالی بود. تیم پادوبنی در این آوردگاه با تیم کامل شرکت نکرد.
وی با بیان اینکه تیم بانک ش��هر س��تاره های خوبی در اختیار داش��ت خاطر نش��ان کرد: 
عبدالرشید س��عدالله یف، زائوربک س��یداکوف و زائور اوگویف نامداران کشتی روسیه هستند 
که در این رویداد حضور نداش��تند. در صدد هس��تیم تا این نامداران را برای المپیک در نظر 

بگیریم.
قربان علی اف اضافه کرد: با توجه به تعلیق ورزش روس��یه، منتظر پایان محرومیت روسیه 

هستیم تا بتوانیم در رقابت های مختلف جهانی با قدرت حاضر شویم.
مربی تیم کش��تی پادوبنی روس��یه ادامه داد: همه به توانمندی و قدرت کش��تی ایران آگاه 
هس��تند چرا که روس��یه و ایران س��رآمد کشتی جهان هستند و همیش��ه قهرمان می شوند. 
امیدوارم در المپیک با تیم کامل در این رویداد ش��رکت کنیم. س��طح مس��ابقات کشتی آزاد 
باشگاه های جهان عالی بود و شاهد کشتی زیبا، جذاب و دیدنی میان ستارگان ایران و روسیه 

بودیم.
به گزراش ایرنا، بانک ش��هر توانس��ت در فینال مقابل پادوبنی نماینده روس��یه قرار گیرد و 
در نهایت با نتیجه ۶ بر ۴ این تیم راشکس��ت دهد و به عنوان قهرمان جام باشگاه های جهان 

برسد.

قاسم پور: روس ها تیم خوبی آورده بودند
دارن�ده مدال طلای جهان گفت: مس�ابقات جام باش�گاه های جهان س�طح خوبی 

داشت و روس ها با گاتسالوف تیم خوبی را آورده بودند.
به گزارش ایرنا، کامران قاس��م پور  ش��نبه پس از قهرمانی در مس��ابقات کش��تی آزاد جام 
باشگاه های جهان در سال ۲۰۲3، به خبرنگاران اظهار کرد: خداراشکر امسال بعد از چند سال 
وقفه، این مسابقات دوباره برگزار شد. ما با کادرفنی و کشتی گیران خوب توانستیم به قهرمانی 
برسیم. این مسابقات باید تداوم و قهرمانی های ما ادامه یابد. وی در خصوص برنامه آینده اش 
برای المپیک گفت: من فعلا تمرکزم را روی وزن ۹۲ کیلوگرم گذاشتم. بعد از مسابقات جهانی 
تصمیم می گیرم. قاسم پور در مورد حضور تیم روسیه در این مسابقات عنوان کرد: تیم روسیه 
هر س��ال در هر مسابقه ای، تیم های خوبی داشته است. امسال هم کشتی گیران خیلی خوبی 
را به این مس��ابقات آورد. حاجی مراد گاتسالوف مربی آن ها کشتی گیر بزرگی بوده و  کشتی 

حساس و هیجان انگیزی بود که امیدوارم رضایت بیننده ها را جلب کرده باشد.
کش��تی گیر کش��ورمان تصریح کرد: مردم عزیز همیش��ه از وقت و زندگی خودشان زدند و 
در س��الن ها به ما دلگرمی دادند. تنور کش��تی با حضور این عزیزان گرم می شود. آن ها باعث 

دلگرمی ما هستند و امیدوارم باز هم بتوانیم خوشحال شان کنیم.

دبیر: در مربیگری خوب نیستم
رئیس فدراس�یون کش�تی با اش�اره به اینکه ه�ر چیزی باعث رش�د ورزش اول 
کشورمان ش�ود را دوست دارم، گفت: در نبود کش�تی گیران روس بیشترین ضربه 

را ما خوردیم.
به گزارش ایرنا، علیرضا دبیر پس از پایان رقابت های جام باش��گاه های کش��تی آزاد جهان 
اظهار کرد: هر چیزی که باعث رقابت ش��ود و ما رش��د کنیم را دوست دارم. روس ها به آسیا 
بیایند ما که اول نمی شویم اما در کشتی دنیا یک فرصت داریم. در سال ۲ یا ۳ بار با روس ها 
روبه رو می ش��ویم و این به نفع کش��تی ما اس��ت. وی ادامه داد: س��ال گذشته که روس ها در 
مس��ابقات جهانی حضور نداشتند ما بیش��ترین ضربه را از نبود آنان خوردیم. ایران، آمریکا و 
روس��یه سه تیم قدرتمند جهان هس��تند اما برد و باخت سه تیم با هم خیلی راحت تر است. 
رییس فدراس��یون کش��تی در خصوص حضور روس ها در بازی های آسیایی نیز گفت: هر چه 
باعث ش��ود که ما رقابت کنیم، من لذت می برم. ما حاضریم ماهی یکبار روس ها بیایند با ما 
اردو برگزار کنند. مخصوصا در رده های سنی نوجوانان و جوانان. ما واقعا از حضور آنها خیلی 

استقبال می کنیم.

اختلاف�ات کمیته ملی المپیک و فدراس�یون 
فوتب�ال و فرصت س�وزی بر س�ر معرفی کادر 
مدیریتی و فنی تیم امید، شکس�تن طلسم ۴۸ 
س�اله صعود به المپیک را س�خت تر از همیشه 

می کند.
به گزارش ایرنا، خبری از باز ش��دن کلاف سردرگم 
تیم فوتبال امید نیس��ت و بلاتکلیفی نیمکت امیدها 
ادامه دارد، اتفاقی که س��بب ش��ده مسئولان کمیته 
ملی المپیک در چند هفته گذش��ته بارها نس��بت به 
فرصت س��وزی که صورت می گیرد هشدار بدهند و از 
فدراسیون فوتبال انتقاد کنند چرا تکلیف تیم امید را 

مشخص نمی کند.
آخرین انتقاد کمیته ملی المپیک هم به سه شنبه 
۲۵ بهمن بر می گردد که پس از دو بار انتقاد دبیرکل 
در هفته های گذش��ته، این بار محمود خس��روی وفا 
رئیس کمیته وارد میدان شد و نسبت به تاخیری که 
از سوی فدراس��یون فوتبال صورت می گیرد، واکنش 
نش��ان داد: »در خصوص انتخاب س��رمربی تیم امید 
اصلا دخال��ت نمی کنیم ولی درخصوص سرپرس��ت 
همیشه پیش��نهاد دهنده کمیته ملی المپیک بوده و 
پیش��نهاد ما حبیب کاشانی بود. ضمن اینکه بیش از 
۵۰ سال که نتوانستیم سهمیه المپیک بگیریم و این 
مطالبه ماس��ت.  هم منتظریم تا فدراس��یون فوتبال 

حکم حبیب کاشانی را صادر کند.«
وی در پاسخ به سوال ایرنا در خصوص اینکه آیا در 
خصوص حبیب کاشانی اختلاف نظری با فدراسیون 
فوتبال دارید که حکم او زده نمی ش��ود، گفت: »هیچ 
اخت��لاف نظری نداریم و همانطور که گفتم با تاج در 
ای��ن خصوص تواف��ق کردیم. با تاج ه��م رفیق و هم 
همکار هستیم اما این را از تاج بپرسید که چرا حکم 

کاشانی صادر نمی شود.«
پیش از خس��روی وفا، دبیرکل کمیته ملی المپیک 
هم اواخر دی و اوایل بهمن نس��بت به بلاتکلیفی تیم 
امید انتقاد کرده بود. مناف هاش��می ۲۰ دی با اشاره 
به از دس��ت رفتن زمان برای آماده س��ازی تیم امید 
گفت: »ما اصرار داش��تیم هرچه س��ریع تر سرپرست 
مش��خص شود. پیش تر براس��اس توافق خسروی وفا، 
تاج و پولادگر و بنده در یک جلسه ۴ گانه این توافق 
صورت گرفت. ق��رار بود بعد از جام جهانی تاج حکم 

حبیب کاش��انی را ابلاغ کند. کسی هم در فدرسیون 
فوتبال مخالف او نیس��ت. امیدواریم هرچه سریع تر 
ت��اج تصمیم گیری کن��د و کار تیم فوتب��ال امید که 
خیلی هم عقب است با سرعت پیش رود چرا که هم 
برای کس��ب مدال بازی های آسیایی و کسب سهمیه 

المپیک به این تیم امیدوار هستیم.«
هاشمی س��ه هفته بعد هم انتقاداتش را تکرار کرد 
و ۱۱بهمن در حاشیه دهمین نشست هیئت اجرایی 
کمیته ملی المپیک گفت:» بر اساس انتظارات مردم و 
جایگاه کمیته، به فدراسیون فوتبال قول کمک دادیم 
تا ترکیب سرپرست و کادر فنی مشخص شود و زمان 
کمی هم داریم. صعود تیم فوتبال امید مطالبه مردم 
اس��ت و این توان در فوتبال ما برای کس��ب سهمیه 
المپیک وجود دارد. دو بار با فدراسیون فوتبال جلسه 
داش��تیم و گزینه پیشنهادی را معرفی کردیم این که 
چه مسائلی است که ما خبر نداریم باید از فدراسیون 

فوتبال جویا شوید.«
ادام��ه صبحت های دبیرکل کمیت��ه ملی المپیک 
نش��ان داد که پش��ت پرده اختلافاتی درباره انتخاب 
کاش��انی وجود دارد و همین مسئله سبب تاخیر در 
معرفی سرپرست پیش��نهادی کمیته برای تیم امید 

ش��ده اس��ت:»حتی اگر گزینه م��ا را قب��ول ندارند، 
گزین��ه دیگری مط��رح و کار را ش��روع کنند چراکه 
عم��لا فرصت ها ب��ا ادامه این روند از دس��ت می رود. 
از عزی��زان در فوتب��ال اس��تدعا دارم زودتر تصمیم 
بگیرن��د، البته ما در هی��چ موضوعی در خصوص تیم 
امید دخالت نمی کنیم و مس��ئول برگزاری بازی های 
آسیایی هستیم اما با ارایه مشاوره، حمایت می کنیم. 
ما اینجا در کمیته نمی توانیم تیم داش��ته باشیم اگر 

می توانستیم شاید این کار را انجام می دادیم.«
با وجود انتقادهای مسئولان کمیته ملی المپیک در 
یک ماه اخیر، به نظر می رسد فدراسیون فوتبال بدون 
توجه به این انتظارات، عجله ای برای مشخص کردن 

تکلیف تیم فوتبال امید ندارد.
ب��ه خص��وص که نزدی��ک به ی��ک ماه از جلس��ه 
مس��ئولان این کمیته و فدراسیون فوتبال می گذرد، 
در این جلسه بر سر انتخاب حبیب کاشانی به عنوان 
سرپرس��ت تیم توافق و قرار می شود حکم کاشانی به 
صورت رس��می از س��وی تاج امضا ش��ود اما با وجود 
گذش��ت ۴ هفته از این جلس��ه، همچنان فدراسیون 
فوتبال با موضع س��کوت درباره تی��م امید به کارش 
ادام��ه می ده��د و خب��ری از اعلام رس��می انتخاب 

سرپرست تیم امید نیست.
بلاتکلیفی تیم امید در ش��رایطی است که ۲۸ دی، 
مهدی تاج در حاش��یه مجمع هیئت فوتبال اس��تان 
خراس��ان رضوی از زدن حکم کاشانی تا ۲ روز آینده 
خبر داده بود و گفته بود:» کاش��انی سابقه تیمداری 
دارد و سیاس��ی بودن او مد نظر فدراس��یون نبود. او 
س��ابقه کار کردن با تیم امی��د را دارد و از وی دعوت 
کردی��م و او هم پذیرفت. به س��مت درس��ت کردن 
س��اختار تیم امی��د حرکت می کنی��م. ۱۷ ماه دیگر 
بازی ه��ای تی��م امید ما آغ��از می ش��ود و از الان به 
دنبال درست کردن آن هستیم.هنوز با مربی صحبت 
نکرده ایم و منتظریم س��اختار اداری آن شکل بگیرد. 
چیزی که مشخص است این است که حبیب کاشانی 
به عنوان مدیر تیم ملی امید انتخاب ش��ده و حکم او 

تا ۲ روز دیگر زده خواهد شد.«
اگر چه به نظر می رسد مسئولان فدراسیون فوتبال 
با اولویت قرار دادن تیم بزرگسالان تمرکزشان را روی 
معرفی سرمربی جدید تیم ملی گذاشته اند اما طولانی 
شدن امضای حکم کاش��انی نشان می دهداختلافاتی 
در پش��ت پرده مانع از شروع به کار رسمی سرپرست 
معرفی ش��ده توسط کمیته ملی المپیک در تیم امید 
شده است، اختلافاتی که هم کمیته و هم فدراسیون 

فوتبال سعی در تکذیب آن دارند.
فرصت سوزی در انتخاب سرپرست و سرمربی تیم 
امید با این توجیه که این تیم تا سال آینده مسابقه ای 
در پیش ندارد، بیش��تر یک توجیه دم دستی و نشان 
از جدی نگرفتن صعود به المپیک از سوی مسئولان 
فدراسیون فوتبال است، اصرار بر ادامه این روند سبب 
خواهد شد تا حضور در المپیک پاریس هم به حسرت 
فوتبال اضافه شود و طلسم رفتن به المپیک ۵۲ ساله 

شود.
اکنون ت��وپ در زمین فدراس��یون فوتبال اس��ت، 
فدراسیونی که مدیرانش در صحبت هایشان، تیم امید 
و صعود به المپی��ک را اولویت عنوان می کنند اما در 
عمل تصمیم گی��ری را به دقیقه نود موکول کرده اند 
تا تیمی که می توانست یک فرصت ۴ ساله از المپیک 
تا المپیک برای آماده س��ازی داش��ته باشد، تنها یک 
فرصت چند ماهه برای آماده سازی در اختیار داشته 

باشد و این چرخه تکرار شود. 

رقابت فینال هفتمین دوره کشتی آزاد باشگاه های جهان میان 
بانک ش�هر نماینده کشورمان و پادوبنی روسیه برگزار و نماینده 

کشورمان به قهرمانی رسید.
به گزارش ایرنا، رقابت های کشتی آزاد جام باشگاه های جهان در حالی 
از روز گذش��ته در ۲ گروه س��ه تیمه برگزار ش��د که نماینده کشورمان 
توانس��ت با برتری مقابل گرجستان و قزاقس��تان مجوز حضور در فینال 
این رقابت ها را بدس��ت آورد. تیم روس��یه نیز در گروه خود توانست برابر 
تیم های ارمنس��تان و هند قرار گیرد و به عنوان فینالیس��ت مقابل بانک 
ش��هر قرار گرفت. فینال رقابت جام باشگاه های جهان از ساعت ۱۱ آغاز 
شد که بیش از یک هزار و ۵۰۰تماشگر با حضور در سالن شهدای هفتم 

تیر تهران از نزدیک رقابت آزادکاران کشورمان را نظاره گر بودند.
همچنین با وجود س��کوهای خال��ی نیز ازدحام تماش��اگران بیرون از 
س��الن نیز به چش��م می آید و برخی پیشکس��وتان کش��تی نیز در پشت 
درب ها منتظر حضور در س��الن رقابت ها هس��تند. نماینده کشورمان در 
دیدار فینال با دوبنده قرمز و پادبونی روس��یه نیز با دوبنده آبی در مقابل 

یکدیگر قرار گرفته اند.
پی��ش از رقابت و در حین مس��ابقه تماش��اگران ای��ران یکپارچه تیم 
کشورمان را مورد تشویق قرار دادند. احسان امینی مربی تیم ملی کشتی 
آزاد ب��ه عنوان یک��ی از اعضای کادرفنی کش��تی آزاد از نزدیک نظاره گر 

تقابل شاگردان رضا یزدانی و گاتسالوف بود.
علیرضا دبیر رییس فدراسیون کشتی در سالن حضور داشت و حتی از 

روی سکو تذکراتی به کشتی گیران کشورمان داد.
تماشاگران در وزن ۶۵ کیلوگرم شاهد تقابل تمام روسی در سالن هفتم 

تیر بودند. عبدالمجید گودیف از بانک ش��هر به مصاف ممدوف از روسیه 
رفت. این کش��تی با اعت��راض زیاد مربیان روس و ایران��ی همراه و بارها 
متوقف ش��د و در نهایت گودیف در حالی ۹ بر ۲ جلو بود ضربه فنی شد 

تا دومین باخت بانک شهر رقم بخورد.
بعد از باخت رضا اطری برابر حریف روس تماش��اگران اطری را تشویق 

کردند. اطری ۱۰ بر ۴ مغلوب حریف خود شد.
با ورود علی سوادکوهی تماشاگران به تشویق وی پرداختند. او در برابر 
احم��د عثمانوف قرار گرفت که احمد عثمانوف بعد از جام یاریگین اعلام 
کرده بود مش��تاق دیدار با سوادکوهی غول کش کشتی دنیا است. سواد 

کوهی در نهایت با نتیجه ۹ بر ۵ به عثمانوف باخت.
در زمان کش��تی کامران قاس��مپور، علیرضا دبیر تذکرات فنی از روی 

سکو داد که همزمان منجر به امتیاز گیری وی شد.
نتیج دیدار فینال به شرح زیر است:

بانک شهر ۶ پادوبنی روسیه ۴
وزن ۵۷ کیلوگرم:

احمد محمدنژاد ۱۱ - ۵ رامیز گامزاتوف
وزن ۶۱ کیلوگرم:

رضا اطری ۴ - ۱۰ مسلم مختیخانوف
وزن ۶۵ کیلوگرم:

عبدالمجید گودیف ۹ - ۶ شمیل ممدوف )ضربه فنی(
وزن ۷۰ کیلوگرم:

رسول گادژی ماگمادوف ۶ - ۳ اوگنی ژربایف
وزن ۷۴ کیلوگرم:

یونس امامی ۳ - ۱ تیمور بیژویف
وزن ۷۹ کیلوگرم:

علی سوادکوهی ۵ - ۹ اخمد عثمانوف
وزن ۸۶ کیلوگرم :

حسن یزدانی ۱۲ - ۰ ارسلان باگایف
وزن ۹۲ کیلوگرم:

کامران قاسمپور ۱۱ - ۰ اسخاب سعداله اف
وزن ۹۷ کیلوگرم:

محمدحسین محمدیان ۱ - ۴ ماگومد گوربانوف
وزن ۱۲۵ کیلوگرم:

امیرحسین زارع ۱۰ - ۰ اریک جیوف
پی��ش از این تیم هندی با هدایت امیر توکلیان مربی س��ابق تیم ملی 

کشتی آزاد ایران به عنوان سومی جام باشگاه های جهان دست یافت.

بانک شهر قهرمان شد؛ 

حریف تمرینی روس حرفی مقابل نابغه کشتی ایران نداشت

اختلافاتی که »امید«ها را ناامید می کند
فرصت سوزی فوتبال برای شکستن طلسم المپیک؛ 

داوری: 

کسب مدال دوچرخه سواری در المپیک شدنی است
درخشان: 

طاهری از دست ساپینتو پیر شد

کاندیدای فدراس�یون دوچرخه سواری گفت: زمانی که به 
دوومیدانی رفتم از کس�ب مدال در المپیک گفتم اما خیلی 
ها من را به توهم و آرزوهای دس�ت نیافتی متهم کردند. در 
نهایت هم به مدال رسیدیم و حالا هم می گویم کسب مدال 

المپیک در دوچرخ سواری دور از دسترس نیست.
افش��ین داوری در گفت وگو با خبرنگار ایرنا و در واکنش به این 
سئوال که چه برنامه هایی برای حضور در انتخابات دارد، تاکید کرد: 
فدراسیون مدت هاست با سرپرست اداره می شود که بدون شک این 
مساله طبعاتی به همراه دارد. شرایط را هم می دانم و به بدهی هایی که در مجموعه دوچرخه سواری به وجود آمد، 

واقف هستم اما برای همه آنها برنامه داریم و این مساله را مدیریت خواهیم کرد.
وی ادامه داد: بحث برگزاری رقابت های قهرمانی کشور خیلی مهم است و این مساله در تفاهم نامه وزارت ورزش 
با فدراسیون های ورزشی هم قید شده است و اگر به درستی محقق نشود بدون شک در بحث اعتبارات سال آینده 

مشکلاتی به وجود خواهد آمد و از سرجمع اعتبارات کاسته می شود.
این مدیر ورزش��ی خاطر نشان کرد: باید رویدادهایی را تعریف کنیم که قهرمانان کشورمان با توجه به افزایش 
هزینه های سفر و مشکلات در اعزام های برون مرزی، در ایران بتوانند امتیازهای لازم برای کسب سهمیه المپیک 

و ارتقای رنکینگ را به دست بیاورند تا بتوانند همپای سایر رکاب زنان جهان حرکت کنند.
داوری گفت: مساله دیگر این است که باید تقویم ورزشی فدراسیون را در زمانبدی مناسب آماده و تهیه کنیم که 
این مساله هنوز محقق نشده است. اختصاص منابع به هیات های استانی که ۱۰ درصد از اعتبارات فدراسیون است 
باید محقق شود که این مساله هم انجام نشده، در گذشته و در ۶ ماهی که سرپرست فدراسیون دوچرخه سواری 

بودم ۲ مرتبه به هیات های استانی سفر کرده و آنها باید بدانند در این ورزش سهم داشته و موثرند.
او تصریح کرد: برپایی رویدادهای بزرگ و تورهای معتبر با جوایز ارزش��مند را هم باید در نظر داش��ته باشیم تا 
هم قهرمانان و تیم های صاحب نام به ایران س��فر کنند و هم رکاب زنان کش��ورمان این فرصت را داشته باشند تا 
با مدعیان این رش��ته رقابت کنند که در این بخش ش��اهد یک انحراف مدیریتی هستیم که باید اصلاح شود. ما 
باش��گاه های بسیاری خوبی از جمله س��پاهان، مس کرمان و پیشگامان یزد را داریم و باید در این بخش کارهای 
بزرگی انجام ش��ود. وی گفت: در همان زمان سرپرس��تی من در فدراسیون دوچرخه سواری یک تقویم اولیه را به 
رش��ته تحریر در آوردیم و بعد در اختیار هیات های اس��تانی قرار دادیم، از آنها خواس��تیم نقطه نظرات خود را به 
صورت فنی ارائه کنند و س��پس آن را دوباره به کارشناس��ی گذاشتیم و در نهایت با استقبال بسیار خوب روسای 

هیات های استانی مواجه شد.
او با اشاره به برنامه های دیگر خود ادامه داد: کسب مدال در بازی های آسیایی از جمله برنامه های کوتاه مدت من 
است، ما در دو بخش آقایان و بانوان افرادی داریم که می توانند برای دوچرخه سواری ایران کسب افتخار کنند، به 
عنوان مثال فرانک پرتوآذر یک استعداد در رشته کوهستان است و نفرات بسیاری مانند او را در سایر رشته ها داریم 

که در صورت حمایت ما و تلاش خودشان می توانند پرچم ایران را در میادین مهم به اهتزار درآورند.

کاپیتان اس�بق تیم مل�ی فوتبال و پرس�پولیس گفت: 
نسل آینده فوتبال ایران شاید یک فاجعه باشد زیرا هیچ 

برنامه ریزی برای ساختن بازیکن نداریم.
حمی��د درخش��ان در گفت وگو ب��ا خبرنگار ورزش��ی ایرنا در 
خصوص وضعیت پرسپولیس گفت: پرسپولیس همچنان مدعی 
قهرمانی لیگ است و هیچ چیزی به پایان نرسیده است. حواشی 
و اش��تباهات جزیی از فوتبال اس��ت و این مس��ایل کمتر از ۵۰ 

درصد روی نتایج تیم تاثیر گذاشته است.
وی ادامه داد: کادرفنی باید مس��ایل دیگر را خودش حل کند و خیلی س��راغ حواشی نرود زیرا این موضوع 

روی کار تیم تاثیر گذاشته است و به بازیکنان اجازه ورود به حاشیه را می دهد.
سرمربی اسبق تیم فوتبال پرسپولیس گفت: مشکل امروز پرسپولیس فقط مسایل روحی و روانی است که 
این موضوع به بازیکنان منتقل شده است. کادرفنی برای دوری از این حواشی باید در صحبت های خود دقت 

بیشتری داشته باشند.
وی تصریح کرد: وقتی سرمربی نتواند برای تیم خود تصمیمات درستی بگیرد دچار دگانگی می شود. امروز 

پرسپولیس از نظر فنی عملکرد خوبی دارد اما تمرکز لازم را در زمین ندارد.
کاپیتان اسبق تیم فوتبال پرسپولیس در خصوص اینکه آیا تعویض های گل محمدی صحیح هست، گفت: 
این موضوع که یحیی خوب تعویض نمی کند به خود او برمی گردد زیرا او شرایط بازیکنان را بهتر می داند. به 

اعتقاد من تعویض ها در پرسپولیس با تاخیر زیادی انجام می شود.
وی در خص��وص اس��تفاده از پری��را در دیدار با هوادار، اظهار داش��ت: برای اس��تفاده از مهاجم جدید باید 
برنامه ریزی داش��ت و به بازیکن زمان داد اما قطعا هیچ فردی بهتر از س��رمربی نمی تواند در مورد استفاده از 

بازیکنان تصمیم بگیرد.
درخش��ان با اش��اره به فاصله زیاد بازیکنان اصلی و ذخیره پرسپولیس، گفت: فاصله بازیکنان اصلی و ذخیر 
پرسپولیس بسیار زیاد است و در تیم های بزرگ این موضوع بسیار لطمه زننده است. شما این موضوع را در 

سپاهان اصلا نمی بینند و استقلال هم شرایط بهتری دارد.
وی ادامه داد: پرسپولیس در دقایق حساسی که با مشکل روبه رو می شود نفراتی را روی نیمکت ندارد که 

بتوانند شرایط بازی را تغییر دهند.
س��رمربی اسبق تیم فوتبال پرس��پولیس گفت: پرسپولیس در دو فصل اخیر خریدهای خوبی نداشته و این 

موضوع به تیم لطمه زده است.
وی تاکی��د ک��رد: بازی گرفتن از بازیکنان هنر زیادی می خواهد و در تیم های دیگر کار س��رمربیان بس��یار 
س��خت تر می شود. درخشان در خصوص پیش بینی خود از قهرمان لیگ برتر، گفت: به اعتقاد من پرسپولیس 
قهرمان لیگ است. آنها باید از دو بازی مهم مقابل سپاهان و استقلال ۶ امتیاز را بگیرند و در بازی های آسان 

هم امتیاز از دست ندهند.
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